

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1965-1966

19 OKTOBER 1966

WETSONTWERP

houdende het Gerechtelijke Wetboek.

AMENDEMENT

VOORGESTEELD DOOR DE HEER LINDEMANS.

Bijlage aan het Gerechtelijk Wetboek.

Art. 3 (1).

In dit artikel een nummer 5bis (nieuw) en een nummer 5ter (nieuw) invoegen die luiden als volgt :

« 5bis. te Asse.

Deze rechtbank heeft rechtsmacht over het grondgebied van de kantons Asse en Wetterem.

5ter. te Vilvoorde.

Deze rechtbank heeft rechtsmacht over het grondgebied van de kantons Vilvoorde en Zaventem. »

VERANTWOORDING.

De kantons Asse, Wetterem, Vilvoorde behoren tot de meest bevolkte landelijke kantons van het land. Door de uitbreiding van het verkeersnet rond Brussel stijgt het aantal politiezaken in aanzienlijke mate. Evenzo brengt de vestiging van nieuwe industrieën, het groot aantal onteigeningen, enz. een merkelijke stijging van het aantal burgerlijke zaken teweeg, welke zaken bovendien een meer omslachtig karakter vertonen dan voorheen.

Het is derhalve aangewezen de vrederechters van deze kantons te onlasten van de politiezaken. Zij zullen dan nog een gerechtelijke activiteit hebben die merkbaar hoger ligt dan in de meeste gerechtelijke kantons.

L. LINDEMANS.

Zie :

59 (1965-1966) : N° 1.
— N° 2 tot 37 : Amendementen.

(1) Zie stuk n° 1040/1 (1964-1965), blz. 273.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1965-1966

19 OCTOBRE 1966

PROJET DE LOI

contenant le Code judiciaire.

AMENDEMENT

PRÉSENTÉ PAR M. LINDEMANS.

Annexe au Code judiciaire.

Art. 3 (1).

Insérer dans cet article un numéro 5bis (nouveau) et un numéro 5ter (nouveau), libellés comme suit :

« 5bis. à Asse.

Ce tribunal exerce sa juridiction sur le territoire des cantons d'Asse et de Wetterem.

5ter. à Vilvoorde.

Ce tribunal exerce sa juridiction sur le territoire des cantons de Vilvoorde et de Zaventem ».

JUSTIFICATION.

Les cantons d'Asse, de Wetterem et de Vilvoorde sont parmi les cantons ruraux les plus peuplés du pays. L'extension du réseau routier autour de Bruxelles entraîne une augmentation considérable du nombre des affaires de police. De même, la création d'industries nouvelles, les nombreuses expropriations, etc., engendrent une augmentation notable du nombre des affaires civiles, qui, en outre, sont plus complexes qu'auparavant.

Dès lors, il est indiqué de décharger des affaires de police les juges de paix de ces cantons. Même dans ce cas ils auront encore une activité judiciaire notablement supérieure à celle qui est exercée dans la plupart des cantons judiciaires.

Voir :

59 (1965-1966) : N° 1.
— N° 2 à 37 : Amendements.

(1) Voir doc. n° 1040/1 (1964-1965), page 273.